
Beretning Grundejerforeningen Store Klaus. 2014. 

Det har været et stille år i grundejerforeningen. 

Vi har afholdt 4 møder. 

Med udgangspunkt i generalforsamlingen har vi drøftet om der, i bestyrelsen, er interesse for at 

arrangere sociale tiltag. Vi kunne alle forestille os at afholde et fælles arrangement i forbindelse 

med Sct. Hans, men da alle bestyrelsesmedlemmer havde andre planer for 2014 blev dette ikke 

aktuelt. Vi må se om der er nogen der tager initiativ i år. I bestyrelsen er der enighed om at sociale 

arrangementer ikke pr. definition ligger ind under bestyrelsesarbejde, men kan varetages af alle i 

området, også uden at inddrage bestyrelsen. 

Støjdæmpende asfalt. 

I samarbejde med: 

Borgerforeninger Allesø, Næsbyhoved Broby & Skovshøjrup og Kirkendrup og  

Grundejerforeningen Ærtebjerggård - 

tog vi skriftlig kontakt til Odense kommune med opfordring til at se på den støjgene, der er på 

Bogensevej. Vi fik et pænt svar retur fra Jane Jegind hvor hun bl.a skriver: 

 

”Tak for jeres henvendelse vedrørende ønsket om støjdæmpende asfalt på Bogensevej.  

 

Jeg kan forstå, at forvaltningen i forbindelse med kortlægning af støj fra veje i Odense 

Kommune er bekendt med, at boligerne, der ligger ud til Bogensevej, er belastet med støj.  

 

Som situation er nu, så har Odense Kommune desværre ikke en økonomi, der tillader, at vi 

kan sænke støjniveauet alle de steder, hvor vi mener støjniveauet er for højt” 

 

Jane tilbyder også en konsulent der kan være os behjælpelig med at finde ud af hvordan vi selv kan 

afhjælpe støjen.  

Vi har forsøgt at få de øvrige foreninger med til at afholde et møde, men dette har der ikke været interesse 

for og vi mener ikke selv vi har økonomi til at foretage os noget i den sag. Der for ligger den nu i bero. 

De grønne områder ved søen. 

Vi har drøftet de grønne områder omkring Jernalderlandsbyen og forhørt os om det er muligt at få en 

lettere adgang til søen nede fra stien og om der kan placeres et bænksæt der nede. Dette har vi fået svar på 

at det ikke er muligt. Søen er hegnet ind for at fårene kan gå der med henblik på at de tager skud fra f.eks 

pil så området ikke bliver et stort pilekrat. 

Dette giver god mening, så vi er ikke gået videre med det. 

Nabohjælp. 

Vi har drøftet begrebet nabohjælp og undersøgt hvordan dette kan fungere og om der er udgifter 

forbundet med det. Vi vil tage punktet op til drøftelse under punktet evt. på  denne generalforsamlingen. 

Dette års regnskab gennemgås af Vagn Mølgaard. 

 

Annemarie Hansen 


